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Interpellation ställd till kultur- och fritidsnämndens ordförande Eeva Laine 

(S) om fritidsgården i Skogås 

 

Dagens ungdomar upplever att det finns mindre och mindre förutsättningar för att 

ha en meningsfull fritid. Detta slutar med att ungdomar, ofta samma individer, 

driver runt i våra områden och centrum utan något mål, om och om igen. 

Vad ska dessa ungdomar göra i stället? Kommunen bör låta fritidsgården vara 

fyllda med tillräckliga fritidssysslor. Så som läxläsning, spela spel eller laga en 

måltid. Framför allt för de ungdomar som kanske saknar ett tryggt och lugnt hem 

att gå till.  

I mitt område Skogås upplever jag under nattvandringar och när jag besöker vårt 

centrum att samma ungdomar oplanerat driver runt under de tider fritidsgården 

håller stängt. Polisen säger att de inte får uppehålla sig i centrum och blir ofta 

avvisade. - De ska ”gå hem”.  

Men tänk på de som inte har ett tryggt och lugnt hem att gå till. Det är här 

kommunen aktivt måste fylla detta tomrum.  

Flertalet kommuner runt om i Sverige har öppet senare än Huddinge, samt på 

helger. Den nuvarande timmen, mellan 17-18, som fritidsgården har stängt går 

flera ungdomar till biblioteket och i övriga delar av centrumet, stör den ordinarie 

verksamheten och skapar otrygghet. En middag tillsammans i fritidsgårdens regi 

skulle kunna vara en av aktiviteterna som gårdarna anordnar tillsammans med 

ungdomarna.  

 

Med anledning av ovanstående frågar vi: 

 

- Är du beredd att se över utökade öppettider för fritidsgården i Skogås, så 

det även är öppet mellan 17:00-18:00 samt på helger? 
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